
第一图书网, tushu007.com
<<21世纪大学新英语练习册>>

图书基本信息

书名：<<21世纪大学新英语练习册>>

13位ISBN编号：9787309071498

10位ISBN编号：7309071492

出版时间：2010-9

出版时间：复旦大学出版社

作者：李战子 编

页数：133

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<21世纪大学新英语练习册>>

前言

　　2007年出版的《大学英语课程教学要求》（以下简称《课程要求》）是指导我国大学英语教学的
一个纲领性文件。
《课程要求》对大学英语教学的定位是：“大学英语是以外语教学理论为指导，以英语语言知识与应
用技能、跨文化交际和学习策略为主要内容，并集多种教学模式和教学手段为一体的教学体系”。
大学英语的教学目标是“培养学生的英语综合应用能力，⋯⋯同时增强其自主学习能力，提高综合文
化素养，以适应我国社会发展和国际交流的需要”。
　　鉴于我国幅员辽阔，地区与地区之间、高校与高校之间客观上存在较大差异，《课程要求》提出
了“分类指导、因材施教”的原则。
其具体体现为大学英语教学分为三个层次：一般要求、较高要求和更高要求。
其中的一般要求为高等学校非英语专业本科毕业生应达到的基本要求；较高要求或更高要求适用于对
办学定位、类型和人才培养目标定位较高的学校。
　　《课程要求》提出构建大学英语课程体系。
该课程体系既包括必修课程和选修课程；也涵盖不同课程类别：综合英语类、语言技能类、英语应用
类、语言文化类和专业英语类。
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内容概要

　　“大学英语是以外语教学理论为指导，以英语语言知识与应用技能、跨文化交际和学习策略为主
要内容，并集多种教学模式和教学手段为一体的教学体系”。
大学英语的教学目标是“培养学生的英语综合应用能力，⋯⋯同时增强其自主学习能力，提高综合文
化素养，以适应我国社会发展和国际交流的需要”。

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<21世纪大学新英语练习册>>

书籍目录

Unit 1 College EducationUnit 2 Science or SuperstitionUnit 3 Old and YoungUnit 4 Sports and Health Unit 5
HappinessUnit 6 EcologyUnit 7 Technology and ProgressUnit 8 Humanity and NatureKey
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章节摘录

　　As computers grew more powerful and the tasks they performed grew more complex， computerexperts and
scientists developed more complex sets of instructions that are executed automatically by thecomputers.　
　Advances in computer technology have made greater efficiencies of processing possible without theneed of
manual operators. Most modern computers， particularly the personal computers are made anddeveloped in a
manner that they serve general purpose and that feature a high degree of programmingflexibility.　　As the
computer technology has many diversified sub fields there are different roles defined fordifferent sets of action and
activities which cover the core technology Of computing. The task of adaptingan application program designed to
run on one operating system to another computer system is oftentechnically complex， and costly.　　In recent
years， software developers have developed programs to allow users to move files from oneapplication program to
another. Still the problem of compatibility between applications， programs andoperating systems remains a major
concem in the computer technology and software industry.　　The major boost to the Information technology
was due to the ever growing popularity of internetutility， which with the help of interactive support of web
browsing really encompasses every aspect oftoady's life. Internet has gained such a positive boost and response in
the modern day living that almostevery thing seems related to it. The new television services and high dimension
video， audio facilities aregiving it more popularity with the common people. 　　......
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